
 
 

Forum Stad, 14 januari 2025 

Raadsvoorstel: Instellen reserve degeneratievergoedingen straatwerk 

 

Naar aanleiding van bovenstaade raadsvoorstel heeft de PvdA-fractie de volgende 
vraag/opmerking. 

Mooi dat we een potje creëren – gelden gaan labelen – voor de eventuele schade welk ontstaan 
bij straatwerk in welke vorm dan ook! Hierdoor ontstaat er uiteindelijk duidelijkheid over 
eventuele gemaakte kosten en of deze wellicht alsnog doorberekend dienen te worden. 

 

De PvdA-fractie is benieuwd of dit soort ‘potjes’ ook worden gecreëerd voor overige schade welk 
ontstaan door graafwerkzaamheden zoals bijvoorbeeld; 

• Uitval straatverlichting door graafwerkzaamheden 
wetende dat kabels en leidingen van andere partijen zijn maar zeer regelmatig vervolgschade 
ontstaat. Hoe worden deze kosten doorberekend dan wel bijgehouden? 
 

• Beschadiging van wortelstructuren van bomen, struiken en groen 
wetende dat schade aan bomen ondergronds vaak in een later stadium waarneembaar zal 
zijn. 
 
Ook hier de vraag, wordt hier rekening mee gehouden en zo js hoe gaat de afhandeling  

 

Wellicht komen er tijdens het forum nog aanvullende vragen naar aanleiding van de 
beantwoording en discussie over dit raadsvoorstel. 

 

Partij van de Arbeid 

Erik van der Veer 

  

 

 

 

  


